
Протокол № 21 

от заседание на Научния съвет на Института за български език, 

проведено на 18 ноември 2021 г. 

 

Дневен ред: 

1. Зачисляване в свободна докторантура на докторант към СИБЕ. 

2. Материали за обсъждане, внесени от директора на Института. 

3. Разни. 

 

Присъстват 16 членове на НС: проф. д-р Св. Коева, проф. д-р Е. Мирчева, проф. 

д.ф.н. А. Чолева, проф. д.ф.н. М. Цибранска, проф. д.ф.н. М. Стаменов, проф. д-р 

Д. Благоева, проф. д-р С. Колковска, доц. д-р Т. Александрова, доц. д-р М. Томов, 

проф. д-р М. Китанова, доц. д-р М. Витанова, проф. д-р Л. Антонова, проф. д-р 

Сл. Керемидчиева, проф. д-р А. Кочева, доц. д-р Я. Милтенов, доц. д-р В. 

Мичева. 

Отсъства 1 член на НС: доц. д-р Хр. Дейкова.  

Присъства без право на глас: гл. ас. д-р И. Кунева. 

 

По т. 1 Научният съвет РЕШИ: 

Смятано от 01.12.2021 г., зачислява Татяна Брага на свободна докторантура в СИБЕ 

по научно направление „Филология“, специалност „Български език (история на 

българския език)“ с тема на дисертацията „Одеските дамаскини от сбирката на В. И. 

Григорович – част от българското културно-историческо наследство. Палеография. 

Кодикология. Датировка“. 

 

По втора точка: 

Членовете на Научния съвет обсъдиха представения доклад от директора на 

Института във връзка с възможността за обявяване на конкурс за заемане на 

академичната длъжност „доцент“ за нуждите на Секцията за етнолингвистика. В 

резултат на обсъждането се наложи мнението, че доводите на проф. д-р Л. Антонова да 

не придвижва процедурата, са основателни – не е представено достатъчно мотивирано 

становище от Секцията за етнолингвистика за нуждата от обявяване на конкурса, 

както и ясно изразена положителна оценка за научната дейност на потенциалния 

кандидат. 

 



По трета точка: 

Проф. А. Чолева информира членовете на Научния съвет за създаването на Център за 

славянска ономастика (Centre for Slavic Onomastics) към Факултета за славянска филология 

в Университета във Вроцлав. Проф. Чолева е поканена да участва в него и даде информация 

за дейността на Центъра. 

Проф. Св. Коева представи предложенията, внесени от доц. Хр. Дейкова, за поправки и 

допълнения в Правилника за атестиране и в Методическите указания. Част от 

предложенията засягат само стилистични корекции, докато други трябва да бъдат 

съобразени с Правилника на Института. Проф. Коева предложи внесените материали да 

бъдат обсъдени на следващото заседание, когато ще присъства и доц. Хр. Дейкова.  

 

Поради изчерпване на дневния ред проф. д-р Св. Коева закри заседанието на Научния съвет. 

 

 

 

18.11.2021 г.                                                                        Председател на НС: 

(проф. д-р Св. Коева) 

                                                                                              Протоколирал: 

(гл. ас. д-р И. Кунева) 

 

 


